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Mötesprotokoll årsmöte 2023 

 
Datum: 230425 

 

Plats: Virtuellt möte via Microsoft Teams 
 

Antal närvarande medlemmar: 20 personer, 19 personer med rösträtt, ingen som röstar via ombud 
 

Närvarande styrelsemedlemmar: Vibeke Musoke-Muwanga 
     Jan Ottosson  
     Jesper Karlsson 
     Vendela Adolfsson 
     Lisa Nilsson  
     Alma Düring 
     Ellen Medlöw  
 

§ 1. Föreningens ordförande Vibeke Musoke-Muwanga hälsade mötets deltagare välkomna och 
förklarade SOIF´s årsmöte 2023 öppnat.  

§ 2. Till ordförande för årsmötet valdes Vibeke Musoke-Muwanga.  

§ 3. Till sekreterare för årsmötet valdes Ellen Medlöw.  

§ 4. Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Jesper Karlsson och Vendela Adolfsson.  

§ 5. Dagordningen godkändes.  

§ 6. Årsmötet ansågs av mötet vara stadgeenligt utlyst.  

§ 7. Föredragning av styrelsen verksamhetsberättelse: 
- Verksamhetsberättelse för 2022 lästes upp av Vibeke Musoke-Muwanga.  
  Mötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.   
 

§ 8. Fastställande av resultat och balansräkning: 
- Jan Ottosson redovisar ekonomin. Resultaträkning presenteras för 2022 i jämförelse med 2021.  
Något minskade inkomster 2022 på grund av sänkt medlemsavgift, färre antal annonser samt 
uteblivet överskott från konferenser.  
Övriga externa kostnader sticker ut jämfört med 2021, orsaken är utdelning av 
Forskningsstipendiet som i bokföringen belastar årets resultat. Föreningens löpande kostnader är 
liknande tidigare år. Det är första gången SOIF delat ut pengar ur forskningsfonden. Den formella 
avsättningen av tidigare års vinstmedel till Forskningsfonden bidrar trots att det rör sig om flytt av 
medel mellan egna konton till ett bokfört resultat för året på -1.511.391 SEK. Borträknat 
utdelningen ur Forskningsfonden och den formella avsättningen till fonden har föreningen ett 
positivt resultat för året 2022, om än mindre än året innan.  
Den rörliga kassan samt den buffert som föreningen har för att kunna stå som garant vid 



 

konferenser och annat är fortsatt god. Medel finns avsatta och öronmärkta också för den 
utdelning ur Forskningsfonden under 2023 som redan beslutats om. 
Efter utdelning har vi medel i Forskningsfonden som överstiger de 2.000.000 SEK som är 
miniminivån vi beslutat bibehålla i fonden efter utdelning. 
 
-Årsmötet finner resultat och balansräkning för år 2022 godkänd.  

§ 9. Föredragning av revisorernas berättelse  
- Sara Kallin redovisar revisionsberättelse för 2022 vilket ger en tillräcklig och rättvis bild av 
föreningens ställning, enligt lagar och regler.  
Mötet fastställer revisionsberättelsen.  

§ 10. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023. 

§ 11. Val av styrelseledamöter:  
-Till vice ordförande valdes Per Källvant (nyval) 
-Till sekreterare valdes Ellen Medlöw (omval) 
-Till vice sekreterare valdes Alma Düring (omval) 
-Till vice kassör valdes Vendela Adolfsson (omval) 
-Till studentrepresentation valdes Molly Gustafsson (nyval) 

§ 12. Val av revisorer  
- Sara Kallin (omval) 
- Peter Sandberg (professionell revisor, omval) 

§ 13. Val av valberedning  
- Samuel Carlsson (omval, sammankallande) 
- Anna Moritmer (omval) 
- Lisa Nilsson (nyval) 

§ 14. Val av ledamöter till stipendiekommitté och forskningsfond  
-Stipendiekommitté: Ulla Tang (omval) 
-Stipendiekommitté: Hanna Knall Mcshane (omval) 
-Forskningskommittén: Louise Klevbo (omval) 
-Forskningskommittén: Magnus Lilja (omval) 

§ 15. Val av representant för Ortopedtekniskt magasin:  
- Jenny Utbult (omval) 

§ 16. Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande år  
- Bibehåller medlemsavgift 300:-/år.  

§ 17. Fastställande av arvode till styrelsen för nästkommande år 
- Förslag från medlemmar att styrelsemedlemmar ska får ett ekonomiskt arvode för arbetet i 
SOIF, antingen via en årlig summa och/eller möjlighet att åka på utbildning/konferenser. Styrelsen 
tar fram ett förslag om arvode för att rösta på under nästa årsmöte samt ges frihet att under 2023 

använda medel för styrelsemedlemmars närvaro och representation vid 

nätverkande/utbildning/konferenser och liknande. 

§ 18. Propositioner från styrelsen  
- Inga propositioner från styrelsen  

§ 19. Motioner från enskild medlem  
Motion 1  
Vibeke läser upp motionen.  
Diskussioner kring motionen:  



 

  - Studenter som går ut idag får mer betalt av att arbeta på IKEA (utan utbildning) än att börja 
arbeta på en ortopedteknisk avdelning. Vi måste få en ändring på detta men SOIF är ingen 
fackförening.  
- Löneutveckling och karriärmöjligheter är något som ofta efterfrågas av ungdomar. 
Ortopedingenjör är ett fantastiskt yrke men vad kan vi ”locka med”? 
- Finns det något sätt SOIF kan samverka med arbetsgivarna? Arbetsgivaren måste bli 
uppmärksammade på den problematik som finns.  
- SOIF är en intresse- och yrkesförening, inget fackförbund. Titta på vilket fackförbund som kan 
vara lämpligt, ta hjälp av fackförbundet att driva dessa frågor. Undersökt möjlighet att samla 
medlemmar mot ett och samma fackförbund. 
- Löneenkäten är positiv men kan vi göra den mer omfattande? Ex undersöka vad 
Ortopedingenjörer har för arbetsförhållande.  
- Varför är det svårt att få tag på personal? Och få personal att stanna? Hur lockar vi folk? Är det 
endast lönen eller finns det fler orsaker?  
- Dialog bör hållas även med branschrådet (gällande upphandlingar, priser etc). Vi behöver driva 
frågan framåt tillsammans SOIF+ branschrådet+ fackförbund.  
- Styrelsen bör kartlägga hur det ser ut i andra nordiska länder. I Norge de har en anställd person 
som arbetar med dessa frågor. Ortopedingenjörer ligger också under ingenjörsyrke i Norge och 
inte under vården.  
- Låga löner i yrken med ”människor-nära arbete” är ett återkommande problem, speciellt inom 
vården. Ett stort problem på samhällsnivå.  
 
Konklusion efter diskussion kring motion 1:  
Mötet tillsätter en arbetsgrupp för att diskutera frågorna vidare, bibehåller motion nr.1 som 
utgångspunkt. Jesper Karlsson, Elin Sahlmark, Sara Kallin, Karin Åkesson, Jenny Netz, Anna 
Moritmer, Anna Järnhammer och Vibeke Musoke-Muwanga ingår i gruppen. Vibeke är 
sammankallande.  
  
Motion 2 
Vibeke läser upp motionen. 
- Kan externa leverantörer vilja vara samarbetspartners med SOIF?  
- Kan vi anställa en person som är ansvarig (som NITO i Norge), för att avlasta styrelsen?  
- Kliniker behöver satsa på vidareutbildning för sin personal. Arbetsgivare behöver skicka fler 
klinker på utbildningar/konferenser och arrangörer för utbildning/konferenser behöver bli 
tydligare med vilka målgrupper vi har på olika konferenser/utbildningar.  
- Förslag att Göran kan vara ett konsultativt stöd för styrelsen att arbeta med dessa frågor. 
Arbetsgrupp bör tillsättas (där högskolan är inkluderad) för att arbeta vidare med dessa frågor, 
med motionen som grund.  
 
Konklusion efter diskussion kring motion 2: 
Mötet beslutar att tillsätta en arbetsgrupp för ändamålet och har motion nr.2 som utgångspunkt. 
I gruppen bör Göran Andersson, Per Källvant från SOIF´s styrelse samt en representant för 
Hälsohögskolan ingå, Per är sammankallande.   

§ 20. Övriga frågor  
- SOIF efterfrågar tips på ämnen inför Ortopedteknik 2023, medlemmar uppmanas att 
återkomma.   

§ 21. Ordförande förklarar mötet avslutat och tackade mötesdeltagarna för medverkan.  
 
 
 
 
Vid protokollet  
 
 
______________________ 



 

Ellen Medlöw  
 
 
Justerare    Justerare 

 
 

_______________________   ____________________ 
Vendela Adolfsson   Jesper Karlsson 



 
 
 
 
 

 


